
Sejl og motorbådsklubben GRØNSUND SMG  

BESTYRELSESMØDE 

20.11.2023. KL.17.00 i klubhuset 

 

Dagsorden 

 

0. Eftertanker på generalforsamlingen 

Der deltog 28 stemmeberettigede i generalforsamlingen. Der var plads nok i 
klubhuset. 

Generalforsamlingen blev afviklet på udmærket måde. Det var fint, at projekt nybyg 
ved mastehuset blev præsenteret. 

Bestyrelsen forventer, at generalforsamlingen også fremover afholdes i klubhuset.  

 

1. Orientering fra formanden 

Der afholdes aktivitetsudvalgsmøde 4.dec. Alle velkomne til at deltage.  

Der er søgt og bevilget tilskud fra Vanførerfonden til belægning på østmolen ud til 

handicapkranen. 

Skiftet til GF-forsikring er på plads. Klubben sparer kr.1200,- om året. 

Byggeprojektet ved mastehuset skal i den kommende tid modnes, dels i dialog med 

havnen, dels med kommunen. Projektet skal siden vurderes professionelt i forhold til 
hvad det skal omfatte og hvad det skal koste. Og så skal der søges finansiering. Det 

er Kaj Olsen der har tegnet byggetegningerne. Projektet er forankret i bestyrelsen. 

 

2. Orientering fra bestyrelsen 

a. Kapsejladsudvalg 

Samarbejdet med Bogø om kapsejlads fungerer smidigt og godt. I sæson 2023 blev 
sejladserne afviklet i tre løb med hver sin start og vinder: Ny-sejlere og kapsejlads-

uerfarne i løb 1, de lidt langsommere både i løb 2 og de lidt hurtigere både i løb 3. 
Som noget nyt var der i 2023 også et samlet overalt-resultat. Dette forventer 
udvalget også vil gælde i 2024.  



Flere medlemmer af SMG har virket som dommere i sæsonen (starte og tage i mål), 
bla. Finn, Kurt og Arne. Det er meget velkomment og alle kapsejlere er meget 

taknemmelige. Det må gerne også være sådan i 2024. 

 

b. SUP-afdeling 

Der har ikke være samme store tilslutning i sæson 2023 som tidligere år. Der har 
været en del aflysninger på grund af vejret. Ungdomsskolen har deltaget mindre end 

forventet.  

Der er god tilslutning instruktørmæssigt. Kurser afholdes i DGI-regi.  

Klubben melder sig ud af Surf & Rafting forbundet. DGI’s støtte matcher bedre og så 
sparer klubben kr. 3500,-/år. Det forventes, at der i foråret laves en ’reklame’-video i 
samarbejde med DGI.  

Det planlægges at der er svømmehalstræning i april 2024. 

 

c. Ungdomsafdeling 

Ungdomsafdelingen har lavet aktivitetsplan for 2024. Som det blev meddelt på 

generalforsamlingen, så handler det bla. om samarbejde med omkringliggende 
klubber om et stævne, samarbejde med Bogø om weekendovernatning. Desuden er 
der et ønske om flere to-mandsjoller, som klubben skal prøve at låne.  

Der er omkring 15 sejlere i ungdomsafdelingen. Afdelingen har behov for et lokale. 
Midlertidigt må man bruge klubhuset, men på sigt vil der være muligheder i 

nybyggeriet ved mastehuset.  

Rampen er til galvanisering og monteres snarest efter den er leveret. 

 

d. Andre udvalg / arbejdsgrupper 

På mødet d. 4.december udarbejdes årshjul med klubbens mange aktiviteter, gamle 
såvel som nye. 

 

3. Økonomi 

Kassebeholdningen er på kr.164.584,15. De 60.000,- er øremærket rampen til 

jollesejlerne. Desuden indgår depositum til Prag-rejsen. 

 



Klubben tæller 264 medlemmer, det er en tilbagegang i forhold til sidste år. 44 
medlemmer er under 18 år, 110 er mellem 18-60 år, 108 er over 60 år. Desuden er 

der to institutionsmedlemsskaber. Dertil kommer Grønsund Havhave. 

 

4. Medlemsundersøgelse 

På generalforsamlingen blev der spurgt til den medlemsundersøgelse, den daværende 
bestyrelse besluttede skulle iværksættes i forlængelse af den, der blev lavet i 2017. 

Covid-19 medførte, at aktiviteten blev udskudt indtil situationen var normaliseret.  

Bestyrelsen drøftede behovet og muligheden for en medlemsundersøgelse. En 

undersøgelse i dag skulle formentlig ikke i samme grad som den tidligere 
undersøgelse, dreje sig om at hverve nye medlemmer, men mere interessere sig for 
på hvilken måde klubben lever op til de eksisterende medlemmers forventninger. Der 

er flere medlemmer idag og aldersfordelingen er en anden. Der er 264 medlemmer i 
dag, i 2017 var tallet 115 medlemmer. Bestyrelsen er gået i tænkeboks og fortsætter 

drøftelsen på kommende bestyrelsesmøde. 

 

5. Eventuelt 

Næste møde er d. 26.februar kl.17.00 i klubhuset. 


